
Kako v občini
uresničujemo
zakon
o
denacionalizaciji?

Pregled prispelih zahtev za denacionalizacijo in ustanov-
Ijenih komisij za denacionalizacijo

2. junija je bil s strani republiških ministrstev oprav-
ljen nadzorstveno-inštruktažni pregled poteka denaci-
onalizacijskih zahtev. Ugotovljeno je bilo, da je delo
upravnih organov v občini Ljubljana Vič-Rudnik na po-
dročju denacionalizaeije različnih vrst premoženja zado-
voljivo organizirano, čeprav bi lahko nekatere zadeve
pospešili.

Tudi drugo republiško poročilo o izvajanju Zakona
o denacionalizaciji navaja, da je uresničevanje Zakona
o denacionalizaciji bistveno napredovalo, da pa se vsi
organi od občine do Republike srečujejo z velikimi orga-
nizacijskotehničnimi, kadrovskimi in finančnimi teža-
vami.

Do sedaj so bili sprejeti vsi potrebni podzakonski akti
potrchni za izvajanje Zakona o denacionalizaciji, v po-
stopku sprejema sta Zakon o skladu kmetijskih zemljš£ in
gozdov ter Zakon o lastninskem preoblikovanju podjetij,
medtem ko je Zakon o slovenskem odSkodmnskem skla-
du v pripravi.

Največji problemi so:

- predolgi roki za pridobitev historično zemljiško-
knijžnih izpiskov, potrdil o katastrskih podatkih, ugoto-
vitvenih odločbah o državljanstvu in drugih potrebnih
dokumentov;

- še ne sprejeti ustrezni zakoni (odSkodninski sklad,
sklad kmetijskih zemljišč in gozdov, lastninsko preobli-
kovanje podjetij...)

199 zahtev za denacionalizacijo vloženih pred sprejet-
jem zakona o denacionalizaciji, prikazani pod sekretari-
atom za občo upravo, zbirao vključuje tako področje
poslovnih stavb in prostorov, stanovanjskih hiS in stano-
vanj kakor tudi stavbnih zemljišč. Do sedaj je bilo izda-
nih 5 odločb (kmetijstvo), v pripravi za izdajo je 35
odločb (največ 20 iz področja kmetijstva), sedem odločb
(kmetijstvo) je sicer popolnih, vendar obstajajo ovire za
vrnitev nepremičnin s strani zavezancev. Poleg teh je še
94 popolnih zahtev (40 kmetijstvo, 54 sekretariat za občo
upravo) pri katerih še ni odgovora zavezanca oziroma ni
ustanovljenega odškodninskega sklada.

Še to. V občini delujejo štiri strokovne komisijc za
denacionalizacijo, vsaka šteje pet članov.


